
Protokół Nr 32/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 sierpnia 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, zgodnie z załączoną listą obecności 

oraz Skarbik Powiatu – p. Renata Mróz i Inspektor z Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 

Promocji - p. Patryk Kozłowski. Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela emeryta. 

2. Wyrażenie opinii w sprawie powołania na stanowisko wicedyrektora Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie p. Izabeli Borkowskiej. 

II. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym, 

- określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Nidzicy, 

- określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy. 

2. Bieżąca sytuacja finansowa ZOZ. 

 

Ad. I. 

1) p. Patryk Kozłowski przedstawił wniosek Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego o 

zatrudnienie na część etatu nauczyciela emeryta prowadzącego szkolenia. Nauczyciel prowadzący dotąd 

zajęcia poszedł na urlop zdrowotny. 

Pan Starosta uważa, że w tym przypadku trzeba kogoś zatrudnić, bo nie będzie możliwości 

prowadzenia kursów.  

p. Robert Radzymiński poparł myśl Pana Starosty.  

Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie w Centrum Kształcenia Praktycznego nauczyciela 

emeryta na część etatu. 

 

2) p. Patryk Kozłowski przedstawił wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie o zaopiniowanie kandydatury p. Izabeli Borkowskiej na stanowisko 

Wicedyrektora. 

Zarząd nie miał uwag i wyraził pozytywną opinię. 

 

Ad. II. 

1) p. Renata Mróz omówiła projekty uchwał w sprawach: 

- określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym, 

- określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Nidzicy, 

  - określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole Opieki Zdrowotnej w  

Nidzicy. 

Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwały: 

- Nr 84/2011 w sprawie określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

- Nr 85/2011 w sprawie określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, 



- Nr 86/2011 w sprawie określenia sposobu przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole 

Opieki Zdrowotnej w  Nidzicy. 

 

2) p. Renata Mróz poinformowała, że ZOZ ponownie zwraca się z prośbą o przesunięcie środków 

z remontu pomieszczeń pogotowia na remont dachu na tym budynku. 

Pan Starosta uważa, że skoro nie ma już potrzeby remontu pomieszczeń, to nie ma też  

konieczności przekazania pieniędzy.  

p. Robert Radzymiński stwierdził, że w obecnej sytuacji finansowej ZOZ należy wstrzymać 

wszystkie inwestycje.  

Pan Starosta podkreślił, że remontują budynek administracyjny. 

p. Robert Radzymiński przypomniał, że na proste pytania nie można uzyskać odpowiedzi, a są 

wnioski o pieniądze.  

Pan Starosta podkreślił, że budynek Przychodni daje duży dochód. 

p. Robert Radzymiński uważa, że o pieniądzach można decydować, znając dobrze sytuację ZOZ. 

Pan Starosta zaznaczył, że dyr. ZOZ powiedziała, że jeśli nie będzie przesunięta spłata kredytu, to 

ZOZ straci płynność finansową. Zapytaliśmy o blok operacyjny i odpowiedziała, że w bieżącym roku 

zacznie go realizować. 

p. Robert Radzymiński przypomniał, że dyrektor NFZ twierdził, iż blok kosztuje 3 mln zł. Jeśli 

zacznie go realizować, to trzeba będzie skończyć i całość powiat będzie robił. 

p. Renata Mróz poinformowała, że dyr. ZOZ twierdziła, iż zobowiązania na 374.000 zł już 

spłaciła. Jak mowa była o tym, że dzieje się źle, to teraz mówi, że już uregulowane. Jeśli ZOZ nie spłaci 

kredytu, to będzie 600.000 zł zobowiązań wymagalnych. Jak przesuniemy spłatę, to weźmiemy na 

siebie obciążenie w przyszłym roku. ZOZ uwolni sobie środki. 

p. Robert Radzymiński zauważył, że ZOZ ma trudności w spłacie kredytów, a chce brać nowe, 

robi remonty i chce uzupełniać sprzęt. 

p. Lech Brzozowski podkreślił, że dzisiaj ZOZ był w sprawie lądowiska. Liczą, że ktoś pomoże. 

Pan Starosta zaznaczył, że najbardziej odpowiada im teren na ul. Steffena. 

p. Lech Brzozowski kontynuował, że oprócz lądowiska szpital musi mieć blok operacyjny, stąd 

poręczenie na  250.000 zł w budżecie. Własnych środków ZOZ nie chciałby dołożyć. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że wskaźniki liczone wg nowej ustawy wychodzą w ZOZ bardzo 

dobrze: 0,29 – za I półrocze. Jeśli wychodzi poniżej 0,5 to powiat nie spłaca zobowiązań. 

p. Lech Brzozowski poinformował, że odbyły się 2 posiedzenia zespołu badającego sytuację 

ZOZ. Wystosowano do ZOZ kilka zapytań z prośbą o dane. 

p. Renata Mróz przeczytała odpowiedź ZOZ na to pismo (w dokumentach Wydziału 

Finansowego). Na pytania odnośnie zobowiązań nie odpowiedzieli. Podali, że wskaźnik zadłużenia na 

30 czerwca wynosi 0,29, a na koniec roku może wynieść 0,17. Odnośnie udostępnienia dokumentów 

dotyczących zobowiązań, proponują do wglądu w ZOZ.  

Pan Starosta wyraził prośbę, aby audytor sprawdził dokumenty i uzyskał odpowiedź na te 

pytania. 

Robert Radzymiński stwierdził, że podali, iż zobowiązania na III i IV kwartał spłacili. Czemu 

więc chcą przesunąć spłatę? Uważa, że audytor powinien jak najszybciej sprawdzić dokumenty, żeby 

mieć pełny i jasny obraz sytuacji. 

p. Lech Brzozowski podkreślił, że nowa ustawa o działalności leczniczej ułatwia procedury 

przekształceniowe. Zakład może funkcjonować w obecnej formie, zakładu budżetowego lub spółki. 

Wtedy Zarząd ma wpływ na całokształt działalności. ZOZ działałby jak przedsiębiorca. 

Pan Starosta proponował,  aby audytor w pierwszej kolejności odpowiedział na pytania, których 

nie udzielił ZOZ, a pozostały zakres kontroli zrealizował w następnej kolejności. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 



 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

 

 


